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Protokół nr 77/20   

z posiedzenia  

Zarządu Powiatu w Wieluniu 

z dnia 12 listopada 2020 r.,  

które odbyło się zdalnie 

           

  

W posiedzeniu udział wzięli: 

1. Pan Marek Kieler   - Przewodniczący Zarządu Powiatu w Wieluniu  

2. Pan Krzysztof Dziuba - Wicestarosta Wieluński 

3. Pan Andrzej Łebek   - członek Zarządu 

4. Pan Łukasz Dybka  - członek Zarządu 

5. Pan Jakub Jurdziński - członek Zarządu      

           

           

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 

1. Pan Sławomir Kaftan  - skarbnik powiatu 

 

 

Lista obecności członków Zarządu i gości stanowi załącznik do protokołu.  

 

Proponowany porządek obrad: 

 

1. Otwarcie LXXVII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie opracowania układu 

wykonawczego – do uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian  

w budżecie powiatu 

5. Sprawy bieżące. 

6. Wolne wnioski. 

7. Zamknięcie LXXVII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu.  
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Pkt 1 

Otwarcie LXXVII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu otworzył LXXVII 

posiedzenie Zarządu Powiatu w Wieluniu. Powitał wszystkich biorących udział  

w zdalnym posiedzeniu Zarządu.        

    

                           Pkt 2  

Stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

   Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu na podstawie 

zdalnego połączenia audiowizualnego stwierdził, że obrady są prawomocne.  

Na 5 członków Zarządu Powiatu obecnych jest 5 członków Zarządu. Wobec 

powyższego wszystkie decyzje, które Zarząd będzie podejmował będą miały moc 

obowiązującą.          

              

        Pkt 3 

Przyjęcie porządku obrad. 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są uwagi do porządku obrad. Nikt nie zgłosił uwag. Zarządził głosowanie  

w sprawie przyjęcia porządku obrad.  

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu (jednogłośnie przy 5 głosach „za”) przyjął 

porządek obrad (głosowało 5 członków Zarządu).  

            

   

Przyjęty porządek obrad:  

 

1. Otwarcie LXXVII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 
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4. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie opracowania układu 

wykonawczego – do uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian  

w budżecie powiatu.  

5. Sprawy bieżące. 

6. Wolne wnioski. 

7. Zamknięcie LXXVII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu.  

 

Pkt 4 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie opracowania układu 

wykonawczego – do uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian  

w budżecie powiatu.  

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu panu 

skarbnikowi.            

 Pan Sławomir Kaftan – skarbnik powiatu omówił projekt przedmiotowej 

uchwały. Dodatkowo poinformował, że przetarg na samochód będzie robiony  

przez Zespół Szkół Nr 1 w Wieluniu. Pani dyrektor wie, że po dzisiejszej sesji może 

ogłaszać przetarg.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są pytania. Udzielił głosu radnemu Jurdzińskiemu.     

 Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu zapytał, czy odbył się przetarg  

na sprzęt dotyczący hali sportowej.  

Pan Sławomir Kaftan – skarbnik powiatu odpowiedział, że przetarg  

na zakup sprzętu na halę sportową odbył się, na całość zadania wartość 380 tys. zł, 

z czego na ten rok było 330 tys. zł, a na rok następny 50 tys. zł. Zadanie będzie  

w 100% zrealizowane, zarówno zakup i montaż wyposażenia hali tak, jak i miejmy 

nadzieję, że to zadanie, które zostało dzisiaj przez Radę przyjęte na wniosek 

Zarządu, czyli zakup samochodu.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zarządził głosowanie 

w sprawie podjęcia przedmiotowej uchwały.       
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Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 454/20 w sprawie opracowania układu wykonawczego (głosowało 5 członków 

Zarządu).           

 Uchwała Nr 454/20 w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

            

    

Pkt 5 

Sprawy bieżące. 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy ktoś w sprawach bieżących chciałby zabrać głos. Udzielił głosu radnemu 

Łebkowi.            

 Pan Andrzej Łebek – członek Zarządu poinformował, że rozmawiał  

z Wójtem Gminy Czarnożyły oraz otrzymał pismo od Pana Wójta, informujące  

o wprowadzeniu projektu w miejscowości Raczyn - gmina gwarantuje 100% pokrycie 

kosztów. Przekazał, że w informacji, którą otrzymał, o ile się nie myli, jest napisane,  

że została zabezpieczona kwota w wysokości 40 tys. zł, dodając, że gdyby  

to był wyższy koszt, to Rada Gminy te pieniądze dołoży. Zapytał, czy powyższe 

byłoby ujęte w projekcie budżetu powiatu, który będzie procedowany 16.11.br.  

 Pan Sławomir Kaftan - skarbnik powiatu wyjaśnił, że jak rozmawiał z panem 

Wójtem chyba w poprzednim tygodniu, to uzyskał informację, że jeszcze  

nie ma podjętej uchwały.          

 Pan Andrzej Łebek – członek Zarządu poinformował, że przedmiotowe 

pismo wpłynęło do starostwa.        

 Pan Sławomir Kaftan - skarbnik powiatu odpowiedział, że nie ma uchwały. 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu uzupełnił, że pismo 

informujące wpłynie. Dodał, że rozmawiał z panem Wójtem, który przekazał 

informację o kwocie 40 tys. zł, do projektu budżetu w tej chwili nie możemy  

tego wprowadzić, ponieważ musi zostać podjęta uchwała.      

 Pan Andrzej Łebek – członek Zarządu dodał, że odbyły się komisje,  

które pozytywnie to zatwierdziły, w budżecie gminy, który teraz będzie przedkładany 

do Regionalnej Izby Obrachunkowej będzie to zapisane.     

 Pan Sławomir Kaftan - skarbnik powiatu podkreślił, że jeśli Rada Gminy 

Czarnożyły podejmie uchwałę w powyższej sprawie to będzie to dokument  
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na podstawie, którego Rada Powiatu w Wieluniu będzie mogła wprowadzić dopiero 

do budżetu.            

 Pan Andrzej Łebek – członek Zarządu zapytał: nie będzie przeszkód  

przed wprowadzeniem tego do budżetu, czy tak? 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział,  

że skoro Rada Gminy Czarnożyły daje 100%, to nie widzi żadnych przeszkód.  

Jeśli tylko zostanie podjęta uchwała o udzieleniu pomocy powiatowi wieluńskiemu  

w określonej wysokości na projekt w miejscowości Raczyn, to wówczas zostanie  

to wprowadzone do budżetu.        

 Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, która to jest droga  

w Raczynie.             

 Pan Andrzej Łebek - członek Zarządu poinformował, że chodzi o odcinek  

od węzła drogi krajowej nr 45 (zjeżdżając z drugiego ronda) do skrzyżowania  

w miejscowości Raczyn.          

 Pan Krzysztof Dziuba - wicestarosta wieluński zaproponował, żeby może 

zmienić ta kategorię drogi na gminną, dodając, że nie wie, czy ten odcinek do drugiej 

drogi spełnia kryteria drogi powiatowej.        

 Pan Andrzej Łebek - członek Zarządu poinformował, że w tej chwili jest jako 

droga powiatowa.           

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że należy 

się zastanowić nad tą kwestią. Poinformował, że w dniu 16.11.br. odbędzie się 

kolejne posiedzenie Zarządu.          

            

            

  

Pkt 6 

     Wolne wnioski.  

    

Na LXXVII posiedzeniu Zarządu Powiatu w Wieluniu wolne wnioski nie zostały 

zgłoszone. 
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Pkt 7 

Zamknięcie LXXVII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu.  

    

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu w związku 

z wyczerpaniem porządku obrad, zamknął LXXVII posiedzenie Zarządu Powiatu 

w Wieluniu, dziękując wszystkim za udział w posiedzeniu Zarządu. 

 

 Protokołowała: 

 

 

Agnieszka Krysiak 

Inspektor  

 

 

 


